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Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor Földművelésügyi Miniszter Úrhoz :

„Miért ragaszkodnak a helikopterrel történő parlaghíves területek felderítéséhez? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A parlagfűvel szennyezett területek felderítésével kapcsolatosan a következő kérdésem lenne :

Miért ragaszkodik a helikopteres parlagfű felderítéshez, miután tavaly is bebizonyosodott ,
hogy a helikopterek által felderített parlagfüves területek nagysága nem egyezik a való s
számokkal?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . szeptember 7.

r . Oláh Lajo s
Demokratikus Koalíció
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